

Date: 2020-10-16



Heatlock Alps, the birth of new era of true Solutions and Customer Service in South Germany, Austria and Switzerland.

Our German technology and spare part centre, together with I-mould, have created a foothold for Heatlock in Germany throughout the years. Through our close cooperation we have developed our technology and service to meet the requirements of one of the most demanding markets in the world; Germany.

It is now time for us to extend our service further. We are proud to announce HEATLOCK ALPS Solution centre with our new strategic partner IMS-Formtechnik, Öhningen. From this new centre, will we serve customers in Baden-Württemberg, Bavaria, Austria and Switzerland; -THE ALPS.



IMS-Formdirekt is owned by Mr. Peter Massler, who has extensive experience from selling hot-runners, moulds and supporting the injection moulding industry in Europe. He has in depth know-how of the automotive industry and medical packaging.

Through this partnership, we are be able to expand our Heatlock Global Hot Runner Solutions further, to customers in the ALPS. Our mutual passion for excellence offers our customers enhanced results with a never-ending customer support. Together with Mr. Massler we will do our outmost to serve you.

e-mail; de-petermassler@heatlock.com

mb; +49 160 84 74 802

We welcome Peter to our dedicated team and look forward to welcoming new and old customers to our Heatlock ALPS centre.

Heatlock Co Ltd.



Calle Helldin

Heatlock Co Ltd

Witty Commercial Bldg, 9/FL, 12-F, 1A-1L Tung Choi Street
Mong Kok Kowloon, Hong Kong
ph: +852 8120 5469

e-mail: frontdesk@heatlock.com , web: www.heatlock.com

PRC Rep office
Ramada plaza, Room 1108, Building 1, Beijiao Town,
Shunde District, Foshan City, Guangdong
Postal code: 528311, PRC
ph: +86 757 2991 5868, fx: +86 757 2991 5860



Heatlock Alps, Start einer neuen Gebietsvertretung mit erstklassigen Lösungen und Kundenservice für Süddeutschland, Österreich und Schweiz

Über die Jahre hat unser deutsches Ersatzteilzentrum zusammen mit I-Mold bereits eine Basis geschaffen für Heatlock in Deutschland. Dadurch haben wir zusammen die Technology und den Service für die Anforderungen eines der anspruchsvollsten Märkte entwickelt – Deutschland.

Nun ist es an der Zeit diesen Service weiter zu entwickeln und wir haben zusammen entschieden unseren Markt weiter nach Süden auszubauen.

Wir freuen uns das neue HEATLOCK ALPS Vertriebs- und Anwendungszentrum mit unseren neuen strategischen Partner IMS-Formdirekt in Öhningen vorzustellen.

Von hier werden wir die Kunden in Baden-Württemberg, Bayern, Österreich und in der Schweiz betreuen.



Der Inhaber von IMS-Formdirekt ist Herr Peter Massler der fundierte, jahrelange Erfahrung im Vertrieb und dem Service von Heißkanälen und Formen für die Spritzgießindustrie in Zentraleuropa hat.

Durch diese Partnerschaft sind wir in der Lage, unsere Heatlock Global Hot Runner Solutions auch für Kunden im Bereich D-A-CH anzubieten und zu betreuen.

Unsere Vorliebe für Perfektion bietet unseren Kunden ausgereifte Lösungen, gepaart mit exzellentem Kundenservice.

Zusammen mit Herr Massler werden wir unser bestes tun um Ihren Bedürfnissen gerecht zu werden.

e-mail; de-petermassler@heatlock.com

mb; +49 160 84 74 802

ph; + 49 7735 1489

Wir begrüßen Peter in unserem ausgesuchten Team und unsere bestehenden und neuen Kunden in unserem Heatlock Alps Zentrum.

Heatlock Co Ltd.

Calle Helldin



Heatlock Co Ltd

Witty Commercial Bldg, 9/FL, 12-F, 1A-1L Tung Choi Street
Mong Kok Kowloon, Hong Kong
ph: +852 8120 5469

e-mail: frontdesk@heatlock.com , web: www.heatlock.com

PRC Rep office
Ramada plaza, Room 1108, Building 1, Beijiao Town,
Shunde District, Foshan City, Guangdong
Postal code: 528311, PRC
ph: +86 757 2991 5868, fx: +86 757 2991 5860